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Upravená verze ke zveřejnění z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona o ochraně osobních údajů 

 

Zápis 
 
z 20. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 20. března 2017  
od 18:00 hodin  v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 18 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluveni: Alena Malá, Mgr. Pavel Hrůša, Bc. Vladimír Bočan 
 
1) Zahájení, schválení programu jednání. 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost. Konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné.  
 
Pan starosta navrhl změnu programu jednání zastupitelstva a to vypustit bod 7. b) Návrh 
Střednědobého výhledu rozpočtu města Tachova na roky 2018-2020 s tím, že tento bod bude 
ještě doplněn o další návrhy a požadavky auditního orgánu a bude předložen na příštím 
zastupitelstvu. 
 
Dotázal se zastupitelů, zdali má někdo jiný návrh nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili změnu programu jednání – vypuštění bodu č. 7 b) 
pozvánky: Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Tachova na roky 2018 - 2020. 
 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně. 
 
1) Zahájení, schválení programu jednání. 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 06.02.2017, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhu, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města. 

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců. 
6) Zpráva o hospodaření s nemovitým majetkem města za rok 2016. 
7) a) Provedené rozpočtové úpravy za rok 2016. 

b) Schválení smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu města (nad 20 tisíc Kč). 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné působnosti. 
10) Usnesení a závěr. 
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2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
 
Poté byli panem starostou navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: Božena 
Vaňková, Radovan Minich, RSDr. Anna Štelmáková. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni MUDr. Taťána Šimková, Mgr. Petra 
Braunová.  
Zapisovatelem byl jmenován: Mgr. Bc. Aleš Dokoupil. 
 
 
 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 
 
Zprávu o činnosti rady za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
K řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 19. zasedání 
ZM sdělil pan starosta následující: 
 
1. OV Mýto zajistit úklid větví z prořezávky pod elektrickým vedením v osadě. 

Starosta: Toto bylo provedeno. 
 
2. Při zpracování plánu zimní údržby na příští období neopomenout požadavek na 

protahování sněhu k bytovce čp. 55 v Mýtě. 
     Starosta: Bude zapracováno do plánu zimní údržby. 
 
3. OV Vítkov prověřit možnost osazení osvětlení na stávající sloup na cestě k čp. 19 dále pak 

na sloup u sběrných kontejnerů směrem k ohništi a stanu na dětském hřišti. 
 Starosta: Toto je v řešení. 
 
4. Dále zajistit pravidelnou údržbu pěší stezky do Vítkova a vyčištění úseku mezi prodejnou 

Yamaha a benzinkou. Současně v témže úseku zjistit majitele přilehlých pozemků a vyzvat 
je k úklidu na vlastních pozemcích. 

 Starosta: Toto bylo provedeno. 
 
5. Zvážit umístění dopravního značení Zákaz vjezdu na komunikaci mezi prodejnou Yamaha 

a benzinkou, která slouží pro pěší a provoz může být veden po souběžné komunikaci. 
 Starosta: Toto je také v řešení. 
 
6. Dále zde byl požadavek informovat OV Vítkov o budoucích stavebních záměrech firmy 

KDK, hlučnost provozu. 
 Starosta: Určitě budeme informovat o plánovaných akcích. KDK koupilo pozemky 

směrem k Vítkovu. Zatím, co máme informace, tak tam plánují výstavbu i RD pro vedení 
firmy a další zaměstnance, takže až budeme mít přesnější informace, tak samozřejmě 
budeme dál sdělovat, co se tam bude dít, ale samozřejmě v každém případě se tam musí dít 
věci podle územního plánu. 

 
7. Dále zde bylo jednat s vedením firmy PRESOL s.r.o. o možnosti odklonění světelného 

nasvícení, které v současné době nadměrně osvěcuje osadu Vítkov. 
 Starosta: Toto jsem projednával osobně s vedením firmy a zástupce vedení mi slíbil, že 

dojde k odklonění světel tak, aby osada Vítkov nebyla oslňovaná a že v každém případě to 
vyřeší, že nemusíme mít o tento problém další strach. 



 -3- 20. zasedání zastupitelstva města 

8. Pokračovat v jednání s MŠMT o možnosti bezúplatného získání sportovní haly do majetku 
města Tachova. 

 Starosta: Jednání dále probíhají. Shodou okolností zítra nás navštíví ministryně školství, 
takže kdo jste tady a ještě jste to nezjistil, tak bude mít besedu pro veřejnost od 16:30 do 
18 hodin ve sportovní hale v Tachově. Toto místo besedy jsem schválně volil s kolegou 
Vránou kvůli řešení bezúplatného převodu tohoto objektu. Snad paní ministryně přijede se 
zajímavými zprávami. 

 
9. Jedním z dřívějších úkolů je věnovat větší pozornost úklidu náměstí a přilehlých ulic. 
 Starosta: Toto řeší firma provádějící úklid pro město Tachov a řeší se to na pravidelných 

poradách. 
 
Poté se pan starosta dotázal zastupitelů, zda má někdo dotaz či připomínku k přednesené 
zprávě. 
 
Pan Sklenář měl poznámku k usnesení č. 1511 a č. 1512, 47. RM ze dne 22.02.2017, kde RM 
schválila pro společnost AGROČAS a EKOČAS zemědělský pacht pozemků, a zdá se mu , že 
pachtovné je malé. Je to ze starých zásad z roku 2009 a myslí si, že by bylo dobré se nad tím 
zamyslet a začít se chovat trochu tržně. V dnešní době, kdy stát po městech našeho typu 
požaduje dost velké výkony, kasíruje už 10 let za pronájem sjezdovky 150.000 Kč a podobné 
věci. Přirovnal okolí Rokycan, Chebu a další, kde se ceny pohybují výše. 
 
Další připomínka byla k usnesení č. 1569, 47. RM, kdy se zaplatilo 5.000 Kč za 22 ks 
fotografií panu Vanešovi z Plzně. Pan Sklenář upozornil na zdejší výtečné fotografy. 
Pan starosta k uvedeným fotografiím uvedl, že se jedná o umělecké fotografie jiného typu a se 
zdejšími výbornými fotografy samozřejmě město spolupracuje. 
 
Pan Soukup měl dotaz k usnesení č. 1519 b), 47. RM, ohledně uzavření smlouvy o právu 
k provedení stavby mezi Městem Tachov a společností ARGO s.r.o., kdy dojde 
k majetkoprávnímu vypořádání, zda je už známo, o jakou částku se jedná. 
Pan starosta uvedl, že jde o vybudování infrastruktury veřejných komunikací, které tam 
vzniknou díky tomu, že se tam bude provádět výstavba a ceny jsou většinou domlouvány tak, 
aby byly výhodné pro obě strany, takže se nebude jednat o předražené ceny. 
 
Dále vznesl dotaz k usnesení č. 1568, 47. RM, o co přesně jde v zakázce „Územní studie 
krajiny správního obvodu obce s rozšířenou působností Tachov“.  
A také podpořil pana Sklenáře ohledně cen pachtovného. 
 
Pan starosta vyzval vedoucího OVÚP p. Svobodu, aby si vzal slovo a řekl něco blíže o 
zakázce „Územní studie krajiny správního obvodu obce s rozšířenou působností Tachov“. Ta 
má řešit extrémy sucha a povodně a navrhovat opatření v krajině pro zadržování vody, pro 
protipovodňová, protierozní opatření, má také řešit soužití člověka s krajinou tak, aby byla 
krajina účelně využívána a nedocházelo k její devastaci. A co se týká ceny, mělo by to být 
100% hrazeno z dotace. Po dotazu pana Soukupa, zda se k této studii bude moci vyjádřit i 
veřejnost, pan Svoboda dodal, že studie bude mít 2 etapy, které budou projednávány 
s příslušnými samosprávami a orgány, kterých se to bude týkat a i s dotčenými vlastníky. 
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly. 
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Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 06.02.2017, kontrole usnesení  
a vyřizování návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali 
zastupitelé 16-ti hlasy na vědomí. 
Zdržel se: p. Sklenář, Ing. Soukup 
 
 
 
4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města 
 
Paní Božena Vaňková přečetla zápis z jednání finančního výboru ZM Tachov ze dne 
09.03.2017 (předsedkyně finančního výboru Alena Malá byla na ZM omluvena). 
 
Pan Jaroslav Dvořák požádal zopakovat bod 4, názor paní Herlíkové na úvěr. 
Pan Ing. Václav Smihrodský také navrhoval upřesnění k úvěru. 
Vedoucí FO paní Semecká konstatovala, že na základě stanoviska finančního výboru se stáhlo 
z dnešního jednání ZM schválení střednědobého výhledu. 
  
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 09.03.2017. 
 
Předseda kontrolního výboru ZM, Ing. Roman Soukup, přečetl zápis z jednání ze dne 
06.03.2017. 
Pan Soukup se zmínil o Zásadách při majetkoprávních úkonech k nemovitostem v majetku 
Města Tachova, kde jsou nízké ceny podle vývoje cen a doporučuje přehodnocení a schválení 
nových zásad.  
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 06.03.2017. 
 
 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
Bod řídil Mgr. František Meinl.  
Do dnešního dne mu nebyl předložen žádný zápis ze schůzí osadních výborů ani žádný návrh. 
 
 
 
6) Zpráva o hospodaření s nemovitým majetkem města za rok 2016. 
 
Bod vedl místostarosta Mgr. Petr Vrána. 
 
Zprávu předložil MO radě města a ta doporučuje ZM zprávu schválit. Zpráva obsahuje 
pozemkovou, bytovou agendu a ochranu majetku. Informoval veřejnost, že v současné době 
Město Tachov registruje více než 190 žádostí o byt a dlužná částka je 4.518 tisíc na 
nájemném za bytové prostory a u nebytových prostor se jedná o dlužnou částku ve výši 92 



 -5- 20. zasedání zastupitelstva města 

tisíc Kč. Postupně dochází ke snižování dluhu, ale podle zprávy SMÚT jsou tu i nedobytné 
pohledávky ve výši 1.625.701 Kč. 
Dotázal se, zda má někdo dotazy nebo připomínky k předložené zprávě. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) vzali na vědomí zprávu o nakládání a hospodaření s nemovitým majetkem města za rok 

2016 
b) schválili návrh na odpis dlužné částky ve výši 1.625.701,- Kč z důvodu nedobytnosti (bude 

vedeno v účetnictví na podrozvahových účtech) a dlužnou částku ve výši 71.110,- Kč po 
zemřelých a zaniklých dlužnících z důvodu nedobytnosti (Huňáček Vladislav 55.000,- Kč 
a CS Servis Schreil 16.110,- Kč). 

 
 
 
7)   a) Provedené rozpočtové úpravy za rok 2016. 
      b) Schválení smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu města 2017 (nad 20 tisíc Kč). 
 
Bod vedl místostarosta Mgr. Vrána. 
 
K prvnímu bodu sdělil, že se jedná o úpravy již schváleného rozpočtu.  
Více k tomu řekla vedoucí FO paní Semecká: Úpravy jsou proto, aby nebyl tak velký propad 
ve srovnání se schváleným rozpočtem, provedenými úpravami během roku a tím skutečným 
výsledkem hospodaření. 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí provedené rozpočtové úpravy města Tachova za 
rok 2016 (úpravy v rámci schváleného rozpočtu). 
 
ZM schválilo dne 06.02.2017 na 19. ZM návrh na rozdělení finančních prostředků určených 
na podporu aktivit mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 
2017 nad 20.000 Kč 17 subjektům. K tomuto bodu nebyly žádné dotazy. 
 
Zastupitelé 17-ti hlasy schválili smlouvy o poskytnutí dotace v roce 2017 uzavřené mezi 
městem a subjektem: 
 
1. Plavecký klub Tachov, z.s. Nerudova 883, IČ 036 79 012 
2. TJ Slavoj z.s., Pobřežní 1656, Tachov , IČ 182 51 064 
3. Hockey Club, o.s., Pobřežní 1547, Tachov, IČ 265 18 406 
4. TJ Slavoj z.s., Pobřežní 1656, Tachov – oddíl házené, IČ 180 51 064 
5. KK KRASO o.s., Pobřežní 1547, Tachov, IČ 270 42 545 
6. Klub sportovního potápění, K.Světlé 505, Tachov, IČ 483 25 368 
7. První pěší.cz, Jana Ziky 1734, Tachov, IČ 228 17 964 
8. Dechový orchestr mladých, Rokycanova 1, ZUŠ Tachov –činnost, IČ 266 63 511 
9. Dechový orchestr mladých, Rokycanova 1, ZUŠ Tachov –zvony, IČ 266 63 511 
10. Tachovský dětský sbor, z.s. Tachov, IČ 483 26 305 
11. Martin Joselevič, Částkov 20 – TAROCK, IČ 734 50 774 
12. Územní sdružení Českého zahrádkářského  svazu, Tachov, Husitská 53, IČ004 33 497 
13. Sluměta s.r.o. Tachov, K Náměstí 21, 347 01 Tachov, I Č 252 16 953 
14. Fotbalový klub Tachov z.s., Pobřežní 1357, 347 01 Tachov , IČ 182 51 021 
15. Rytířský řád Křižovníků s červenou hvězdou, Platnéřská 191/4 110 00 Praha 1, IČ 004 08 026 
16. Římskokatolická farnost Tachov, Kostelní 66, Tachov, IČ 483 26 593 
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17. Hospic Sv.Jiří o.p.s., Svobody 520/3, 350 02 Cheb, IČ 227 29 909 
Zdržel se: Ing. Soukup 
 
 
 
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedla místostarostka Mgr. Hrčková.  
 
Zastupitelé jednomyslně schválili podání žádosti u Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci, IČ 
00016918 na bezúplatný převod do majetku Města Tachov pozemkových parcel č. 1133 o 
výměře 172 m2, č. 1134 o výměře 300 m2, č. 1135 o výměře 981 m2, č. 1138 o výměře 981 
m2 a č. 1139 o výměře 489 v k.ú. Mýto u Tachova, určené územním plánem pro realizaci 
hromadného bydlení nebo bydlení venkovského typu, pozemkových parcel č. 211/4 o výměře 
28 m2, č. 269/1 o výměře 461 m2, č. 289 o výměře 498 m2, č. 339/2 o výměře 7 m2 a č. 
388/16 o výměře 81 m2 v k.ú. Oldřichov u Tachova, které jsou přístupy do městských lesů 
nebo jejich součástí a pro realizaci chodníku, a dále pozemkových parcel č. 2689/27 o výměře 
1 m2, č. 2722/1 o výměře 8480 m2, č. 2776 o výměře 13650 m2, č. 2790 o výměře 6126 m2, 
č. 2889/3 o výměře 150 m2, č. 3140/3 o výměře 205 m2, č. 3140/4 o výměře 26 m2 a č. 4190 
o výměře 10220 m2 v k.ú. Tachov, většinou funkční komunikace. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili bezúplatný převod pozemkových parcel č. č. 101/2 (o 
výměře 27 m2, oddělené geometrickým plánem č. 354-374/2016 z p.p.č. 101)  a č. 103/5 (o 
výměře 248 m2, oddělené geometrickým plánem č. 354-374/2016 z p.p.č. 103/2) v k.ú. 
Oldřichov u Tachova Plzeňskému kraji IČ 70890366. Jedná se o majetkoprávní vypořádání 
pozemků pod silnicí  III/199 v majetku kraje. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru 
nemovitostí uhradí nabyvatel. Převod bude řešen darovací smlouvou. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili záměr odprodeje části p.p.č. 3596/14 v k.ú. Tachov 
(označení pozemku a jeho výměra budou určeny na základě geometrického plánu) pro účely 
užívání funkčního celku s domem čp. 1566 – vybudování tepelného čerpadla, za kupní cenu 
ve výši 300 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Náklady za GP uhradí kupující. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili záměr odprodeje části p.p.č. 233/1 v k.ú. Vítkov u Tachova 
(označení pozemku a jeho výměra budou určeny na základě geometrického plánu) pro účely 
užívání vybudování obslužné komunikace k rodinným domům na p.p.č. 235/5 v k.ú. Vítkov u 
Tachova, za kupní cenu ve výši 280 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Náklady za GP uhradí 
kupující. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili záměr prodeje pozemkových parcel č. 3285 (o výměře 704 
m2) a č. 3286/2 (o výměře 7 m2) v k.ú. Tachov M. H., Tachov za kupní cenu 20 Kč/1 m2 + 
DPH v platné sazbě. Pozemky tvoří hráz rybníka ve vlastnictví žadatele a tvoří jeden funkční 
celek. 
 
Zastupitelé 15-ti hlasy neschválili záměr prodeje pozemku st.p.č. 409 o celkové výměře 122 
m2 se stavbou garáže bez čp. v k.ú. Tachov, vedený jako zastavěná plocha a nádvoří, na 
základě žádosti Ing. F. H. bytem Tachov, Rokycanova, neboť město Tachov se uvedeného 
majetku nechce zbavovat. 
Proti: Ing. Soukup 
Zdržel se: Ing. Heřman, p. Sklenář 
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Zastupitelé 17-ti hlasy schválili odprodej st.p.č. 58 v k.ú. Tachov o výměře 454 m2 pro L. B., 
Bělojarská, Tachov, pro účely majetkoprávního vypořádání pozemku pod stavbou budovy v 
Panenské ulici, za kupní cenu ve výši 700 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. 
Zdržel se: p. Sklenář 
 
Zastupitelé 17-ti hlasy schválili odprodej p.p.č. 2147/5 v k.ú. Tachov o výměře 3.671 m2 dle 
GP č. 4630-224/2016 v návaznosti na GP č. 4593-120/2016 pro společnost Luxury Home – 
BETA s.r.o., IČ: 05137977, Tepelská 137/3, Úšovice, Mariánské Lázně pro účely užívání 
komunikace, parkoviště, chodníků a ostatní plochy u dvou bytových domů v ulici 
Jungmannova. Kupní cena činí 400 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě za zastavenou plochu 
(2.537 m2), 300,- Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě za ostatní plochu (1.134 m2). Geometrické 
plány byly vyhotovené na náklady kupujícího. Kupní smlouva bude uzavřena s výhradou 
zpětné koupě, stavba bude dokončena nejpozději do 36 měsíců ode dne podpisu kupní 
smlouvy. 
Proti: Ing. Soukup 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej kanalizační přípojky č. 17 k domu čp. 1032 v ul. 
P. Jilemnického pro paní A. Š. P., P. Jilemnického, Tachov, za kupní cenu ve výši 15.450,- 
Kč včetně DPH, kupní cena bude zaplacena formou splátek po 1.000,- Kč měsíčně. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej části p.p.č. 233/1 v k.ú. Vítkov u Tachova 
(označení parcely a její výměra budou určeny na základě GP) pro společnost NOVASPORT 
spol. s r.o., IČ: 45350043, Vítkov 107 za účelem vybudování parkoviště pro zaměstnance své 
společnosti, za kupní cenu ve výši 280 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Náklady za GP uhradí 
kupující. Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení stavby, bude jí předcházet smlouva o 
budoucí kupní smlouvě. Stavba bude dokončena do 3 let ode dne podpisu smlouvy o budoucí 
kupní smlouvě. Kupní cena bude uhrazena ve dvou splátkách, před schválením v orgánech 
obce bude zaplacena jistina ve výši 10% kupní ceny, doplatek kupní ceny bude zaplacen po 
podpisu kupní smlouvy. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili uzavření Dodatku č. 2 ke smlouvě o budoucí kupní 
smlouvě ze dne 20.02.2013 podepsané mezi budoucím prodávajícím Městem Tachov, IČ: 
00260231, Hornická 1695 a budoucími kupujícími manželi M. a M. C., Smetanova, Tachov. 
Dodatek č. 2 upravuje lhůtu pro dokončení stavby odstavné plochy a příjezdové komunikace 
na p.p.č. 488 a 490/1 v k.ú. Tachov do 31.12.2017. 
 
Zastupitelé jednomyslně udělili souhlas panu R. Š., Jungmannova, Tachov se zřízením 
zástavního práva k p.p.č. 121/54 v k.ú. Vítkov u Tachova ve prospěch České spořitelny, a.s. 
Souhlas se uděluje v souladu s ujednanými podmínkami kupní smlouvy s výhradou zpětné 
koupě ze dne 13.06.2016. 
 
Zastupitelé 17-ti hlasy schválili záměr prodeje bytové jednotky č. 1480/20 v Tachově, ul. 
Stadtrodská 1480 o celkové výměře 40,10 m2 (1+1) včetně podílu o velikosti 256/10000 na 
společných částech domu čp. 1480 a stavební parc. č. 201/67, tedy nemovitosti zapsané na LV 
č.  2861 a č. 4112 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský kraj, 
Katastrální pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, na základě žádosti 
současných nájemců M. a I. Š., bytem Stadtrodská, Tachov za cenu zjištěnou dle znaleckého 
posudku č. 4108/17 ze dne 07.03.2017 ve výši 451 950,- Kč s podmínkou tříletého 
předkupního práva pro město Tachov. 
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Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Ing. Soukup 
 
K následujícímu návrhu vznesl dotaz Ing. Roman Soukup, zda všechny znalecké posudky 
dělá p. Fiala. Zdá se mu, že proti tržním cenám jsou tyto hodně podhodnocené a neadekvátní, 
a že městu chybí bytová politika. Ing. Smihrodský vysvětlil, že volné byty se prodávají 
obálkovou metodou nejvyšší nabídce, ale pokud se prodává byt s dlouhodobě bydlícími lidmi, 
prodává se za odhadní cenu. Mgr. Hrčková věc zakončila tím, že se město snaží, aby lidé 
s byty nespekulovali. 
 
Zastupitelé 15-ti hlasy schválili záměr prodeje bytové jednotky č. 1723/11 v Tachově, ul. 
Trocnovská 1723 o celkové výměře 77,54 m2 (1+4) včetně podílu o velikosti 937/10000 na 
společných částech domu čp. 1723 a stavební parc. č. 3117/14, tedy nemovitosti zapsané na 
LV č.  2861 a č. 4112 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský 
kraj, katastrální pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, na základě žádosti 
současných nájemců J. a J. K., bytem Trocnovská, Tachov za cenu ve výši 837 670,- Kč 
zjištěnou dle znaleckého posudku č. 4107/17 ze dne 06.03.2017 s podmínkou tříletého 
předkupního práva pro město Tachov. 
Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Ing. Soukup 
Zdržel se: p. Sklenář, p. Dvořák 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili dodatek č.5 zřizovací listiny příspěvkové organizace města 
Městského kulturního středisko, IČ: 000 76 686, nám. Republiky 119, Tachov. Změna se týká 
v čl.I. - Příspěvková organizace, kde se mění sídlo organizace na novou adresu nám. 
Republiky čp.85, Tachov a v čl.VI.- Vymezení práv a povinností příspěvkové organizace ke 
svěřenému majetku,  kde se navyšuje hodnota částky na 50.000,- Kč ročně za nákup, prodej a 
vyřazení bez souhlasu zřizovatele. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili dodatek č. 4 zřizovací listiny příspěvkové organizace města 
Sportovního zařízení města Tachova, IČ: 72052759, Pobřežní čp.1547, Tachov. Změna se 
týká změny adresy ředitele Mgr. Petra Vrány na adresu trvalého pobytu Dolní Předměstí 
čp.153, Tachov. 
 
K následujícímu bodu ještě Mgr. Hrčková doplnila, že ZŠ Hornická předala část pozemku 
Gymnáziu Tachov, které má stavět víceúčelové zařízení, a zároveň byly dělány nové 
chodníky a po novém zaměření nastaly změny.   
 
Zastupitelé jednomyslně schválili dodatek č. 6 zřizovací listiny příspěvkové organizace města 
Základní škola Tachov, Hornická 1325, p.o., IČ: 75006821, Tachov. Změna se týká změny 
úpravy Přílohy č. 1 – vymezení majetku ve vlastnictví zřizovatele. 
 
 
 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 

působnosti. 
 
Bod vedl Ing. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
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Jako první se o slovo přihlásil pan starosta. Sdělil, že zastupitelé obdrželi materiály o plánech 
Jízdárny ve Světcích, a že se podává žádost z dotačního titulu IROP na dokončení této 
národní památky. 
 
Ing. Soukup pochválil zajímavý projekt Jízdárny, ale upozornil na to, že tento projekt bude na 
provozních nákladech ročně ztrátový 1,5 milionu. Také požadavek MKS na utvoření 6 
pracovních míst se mu zdá mnoho. 
Starosta: Doufám ve vysokou a úspěšnou dotaci k dokončení akce. Je tam nějaké udržení 
tohoto projektu, které vždycky v rámci dotačních titulů existuje a je to všechno to, co souvisí 
s budoucím provozem jízdárny a to co se tam plánuje, ve vztahu k těm expozicím a dalším 
věcem, tak tomu se samozřejmě adekvátně v rámci toho projektu plánují i osoby, které tam 
budou, které za to budou zodpovědné a které budou součástí toho provozního celého zařízení. 
Ředitelka MKS paní Vaňková dodala, že požadavkem celého projektu je, že objekt musí být 
celoročně otevřen. Nelze tedy snížit počet pracovníků, kteří jsou tam plánovaní. Nelze to řešit 
brigádníky. 
Pan Sklenář podotkl, že Jízdárna určitě nebude fungovat celých 12 měsíců. 
Starosta vyzval vedoucí OREI Ing. Červinkovou k doplnění. Upřesnila, že objekt musí být 
otevřen celoročně, ale jen 3 dny v týdnu, s délkou otevírací doby minimálně 5 hodin. Pracovní 
místa navrhlo MKS do studie proveditelnosti, ale není to závazný ukazatel k udržitelnosti 
dotace. Kolik lidí tam bude potřeba, ukáže až provoz. 
Pan Smihrodský sdělil, že jde o dotaci mezi 70-80 miliony korun a až 90% bude hrazeno 
z fondů. 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí informaci o připravovaném projektu „Zatraktivnění 
národní kulturní památky – obnova jízdárny Tachov Světce“, který bude podán do 52. výzvy 
z Integrovaného regionálního operačního programu Revitalizace vybraných památek II. 
 
Starosta se vrátil k podání trestního oznámení p. Vobořila ze dne 03.10.2016 ohledně 
nefunkčního veřejného osvětlení v ul. Prokopa Velikého a ve Světcích. Přečetl sdělení o 
výsledku od Policie ČR s ukončeným výsledkem, že nebyly zjištěny skutečnosti důvodně 
nasvědčující tomu, že bylo spácháno protiprávní jednání. 
 
Dále se starosta vrátil k dalšímu trestnímu oznámení p. Vobořila ze ZM ze dne 12.12.2016, 
kdy mělo jít o podezření z porušování povinnosti při zprávě cizího majetku, pro podezření 
z úplatkářství a braní úplatků. Konkrétně se jednalo o pravidelnou inzerci v Tachovském 
deníku, kde jde o propagaci města v rámci smlouvy o mediálním partnerství s Tachovským 
deníkem. Z důvodu podjatosti to neřešila zdejší policie, ale policie v Domažlicích. Šetřením 
nebyly zjištěny takové skutečnosti, které by nasvědčovaly podezření na spáchání nějakého 
trestného činu podle zvláštní části trestního zákoníku a nebyly shledány důvody pro zahájení 
úkonu trestního řízení. Starosta by si vyžádal pro křivé obvinění a pomluvu od pana Vobořila 
veřejnou omluvu, ale bohužel nebyl na tomto ZM přítomen. 
 
Mgr. Hrčková si vzala slovo a hovořila o návrhu, zda by 2. místostarosta mohl zastávat funkci 
jako neuvolněný. 
Mgr. Meinl chválil paní místostarostku, že je schopná manažerka a že je schopna 
neuvolněnou funkci zastávat. 
Pan Sklenář se vyjádřil k dané problematice v tom smyslu, že nesouhlasí se způsobem, jakým 
paní místostarostka informovala zastupitele o svém záměru. V případě hlasování se zdrží. Dle 
jeho názoru nelze vykonávat obě funkce současně na 100%. 
Paní Hrčková zdůvodnila svůj záměr vrátit se do školy. 
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Mgr. Vrána navrhuje odročit hlasování na příští jednání RM. 
Pan Dvořák souhlasí s funkcí neuvolněné MS z důvodu, že na začátku volebního období byl 
starosta neuvolněný a oba MS uvolnění a nyní se situace již změnila. 
Ing. Soukup souhlasí s návrhem paní Hrčkové. 
Ing. Smihrodský požádal pana Vránu o přeformulování svého návrhu, že se jedná o odročení 
do příštího jednání ZM. 
Mgr. Vrána navrhuje odročení do příštího jednání zastupitelstva. 
Před hlasováním o tomto návrhu opustil jednací místnost zastupitel p. Sklenář. 
 
Zastupitelé neschválili návrh na odročení hlasování o změně funkce 2. místostarosty  
z dlouhodobě uvolněného pro výkon funkce na dlouhodobě neuvolněného pro výkon funkce. 
Pro návrh: 10 členů ZM 
 
Jelikož nebyl protinávrh schválen, ukončil p. starosta hlasování o tomto návrhu a přistoupil 
k hlasování o původním návrhu.  
 
Zastupitelé 8 hlasy neschválili návrh na změnu funkce 2. místostarosty z dlouhodobě 
uvolněného pro výkon funkce na dlouhodobě neuvolněného pro výkon funkce. 
Proti: 4 členové ZM 
Zdržel se: 5 členů ZM 
 
Jako další vystoupil pan Minich, který upozornil na nepořádek na chodníku u kruhového 
objezdu pod Panenskou ulicí, poblíž ubytovny. 
Dále viděl skládku sutě na veřejném prostranství ve Velkém Rapotíně nad rybníkem. 
 
Další podnět vznesl pan Sklenář, že na sídlišti východ, mezi domem čp. 1522 a čp. 1523 je 
kontejner na textil, který je plný a věci lítají po celém sídlišti. 
 
Slovo si vzal pan Pavlík, který bydlí v Plzeňské ulici a podotkl, že jde v současné době o 
tachovskou silniční tepnu a tím pádem je tam dost silný provoz. Upozornil na to, že v této 
ulici není žádný přechod pro chodce. Od začátku Tachova až k muzeu není jediný přechod. 
Pan Smihrodský doplnil, že jde o krajskou komunikaci. 
 
Pan Gomolák hovořil o problematickém parkování na sídlišti západ, především ve Školní 
ulici, kde jsou lidé ochotni si i přispět. Dotazoval se, proč se neseženou peníze na parkoviště 
pro Tachov? Samozřejmě, že se problém parkování netýká jen západního sídliště, ale všude a 
město to řeší akorát pokutami za parkování. 
Starosta: S parkováním je to všude problém, v loňském roce se podařilo navýšit kapacitu 
parkovacích míst na sídlišti Rapotín a některá místa tam jsou stále volná. Co se týká sídliště 
západ, je to horší, ale mapujeme společně s investičním odborem, některé návrhy se už 
připravují. 
 
Pan Horváth si postěžoval na nepořádek na sídlišti východ, konkrétně u dětského hřiště před 
vietnamskou prodejnou a v okolí Centrumu. Přes den i v noci se tam pohybuje spousty 
cizinců a dělají nepořádek. Bylo by dobré, kdyby se tam šla městská policie občas podívat. 
 
Pan Štec mluvil o „tankodromu“ v Tovární ulici a o špatně odvedené práci např. v Hornické 
ulici. Nelíbí se mu kino, kde se koná ZM, kam kape a je špinavá podlaha, očekával by, že to 
bude místo reprezentativní. 
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Starosta hovořil o Hornické ulici, že je dělaná ve dvou etapách. První je již hotová a druhá 
etapa je plánovaná na letošní rok. Dále se zmínil o kinosálu, že nemá cenu nyní nic opravovat, 
že se chystá velká rekonstrukce. 
Vedoucí IO pan Bluma vysvětlil, že v Tovární ulici se dělala jen dočasná vysprávka silnice 
studenou asfaltovou směsí proto, aby to vydrželo do následující větší opravy. 
 
Mgr. Hrčková se vrátila opět ke svému nedořešenému případu a doplnila, že souhlasí, aby se 
neuvolněný místostarosta prodiskutoval na RM dne 29.03.2017 a že si zpětně od 01.03.2017 
vybere 25 dní dovolené z minulého roku, na které má nárok.  
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly a tak ukončil Ing. Smihrodský rozpravu  
a předal slovo panu starostovi. 
 
 
 
10) Usnesení a závěr 
 
Návrh na usnesení přednesla Božena Vaňková.  
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a připomenul, že příští zasedání 
zastupitelstva města se bude konat v tomto sále dne 15.05.2017 a rozšířené jednání RM pro 
zastupitele je naplánováno na 29.03.2017, kde bude hlavním bodem rekonstrukce zázemí na 
městském stadionu a ukončil jednání zastupitelstva.  
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Mgr. Petr Vrána                 Jiří Struček 
    místostarosta                    starosta 
 
 
 
ověřovatelé:      
 
 
................................  
 
 
................................ 


